
 
  OBČINSKI SVET 

Bukovica 43, 5293 Volčja Draga 

Številka: 00703-0001/2023-2 
Datum: 10. 1. 2023 
 
 
 

Z A P I S N I K 
2. seje občinskega sveta Občine Renče–Vogrsko, 

ki je bila v torek, 10. 1. 2023, ob 16. uri 
v dvorani Zorana Mušiča v kulturnem domu v Bukovici. 

 
 
 
Sejo je sklical župan Občine Renče–Vogrsko, Tarik Žigon. Začela se je ob 16.01 uri. 
 
Vabljeni: člani občinskega sveta, občinska uprava in mediji. 
 
Na seji so prisotni: 
 

1. člani občinskega sveta in župan: Urban Martinuč, Andraž Furlan, Tanja Zorn Stepančič, 
Stanka Abramič, Alan Rijavec, Tamara Rusjan, Vinko Jarc, Viktor Trojer, Marko Švara, 
Marko Furlan, Aleš Furlan, Nedeljko Gregorič, Borut Zorn, Benjamina Mikuž, Ava Rajh in 
Tarik Žigon. 

 
Opravičeno odsotni: / 
 

2. občinska uprava. 
 
Župan pozdravi vse prisotne in zaželi srečno v novem letu. Župan ugotovi sklepčnost občinskega 
sveta. V obravnavo da zapisnik konstitutivne seje, ki je potekala 8. 12. 2022. 
Odpre razpravo. 
Razprave ni. 
 
Župan da na glasovanje zapisnik konstitutivne seje občinskega sveta.  
 
Rezultat glasovanja:  
NAVZOČI: 15 
ZA: 15 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Urban Martinuč X   
Andraž Furlan X  
Tanja Zorn Stepančič X  
Stanka Abramič X  
Alan Rijavec X   
Tamara Rusjan X  
Vinko Jarc     X   
Viktor Trojer X  
Marko Švara X  
Marko Furlan X  



 

 Stran 2 od 15  

Aleš Furlan X  
Nedeljko Gregorič X  
Borut Zorn X  
Benjamina Mikuž     X   
Ava Rajh X  

Zapisnik je potrjen. 
 
 
K 1) Obravnava in sprejem dnevnega reda, 
 
Župan preide na prvo točko dnevnega reda, ki obravnava in sprejema predlog dnevnega reda.  
 
Potrditev zapisnika konstitutivne seje z dne 8. 12. 2022 
1. Obravnava in sprejem dnevnega reda, 
2. Poročilo župana in pregled sklepov prejšnje seje, 
3. Vprašanja in pobude svetnikov,  
4. Mandatna vprašanja, volitve in imenovanja (poročevalec: Viktor Trojer, predsednik KMVVI): 
4.a Sklep o imenovanju Odbora za gospodarstvo in proračun 
4.b Sklep o imenovanju Statutarno pravne komisije 
4.c Sklep o imenovanju Odbora za družbene dejavnosti 
4.d Sklep o imenovanju Odbora za okolje in prostor 
4.e Sklep o imenovanju Nadzornega odbora 
4.f  Sklep o imenovanju predstavnika v Svet zavoda LUNG 
4.g Sklep o imenovanju člana Nadzornega sveta JSMGG 
4.h Sklep o imenovanju člana strokovne komisije za vrednotenje in izbor vlog JSMGG 
4.i Sklep o imenovanju predstavnika v Svet zavoda Javni zavod za turizem Nova Gorica in 
Vipavska dolina 
4. j Sklep o imenovanju člana Sosveta za večjo varnost občanov  
4.k Sklep o soglasju k imenovanju direktorja Zdravstvenega doma Zobozdravstveno           varstvo 
Nova Gorica 
5. Sklep o imenovanju uredniškega odbora Občinskega lista (poročevalec: Tarik Žigon, župan) 
6. Sklep o imenovanju podžupana – informacija (poročevalec: Tarik Žigon, župan) 
7. Razno. 
 
Župan odpre razpravo. 
Razprave ni. 
 
Župan da na glasovanje sprejem dnevnega reda v predlagani obliki. 
 
Rezultat glasovanja:  
NAVZOČI: 15 
ZA: 15 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Urban Martinuč X   
Andraž Furlan X  
Tanja Zorn Stepančič X  
Stanka Abramič X  
Alan Rijavec X   
Tamara Rusjan X  
Vinko Jarc     X   
Viktor Trojer X  
Marko Švara X  
Marko Furlan X  
Aleš Furlan X  
Nedeljko Gregorič X  
Borut Zorn X  
Benjamina Mikuž     X   
Ava Rajh X  

Dnevni red je sprejet. 
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K 2) Poročilo župana in pregled sklepov prejšnje seje. 
 
Župan preide na drugo točko dnevnega reda, ki obravnava Poročilo župana in pregled sklepov 
prejšnje seje. 
Pove, da je bil na konstitutivni seji sprejet Sklep o potrditvi mandatov svetnikov, Ugotovitveni sklep 
o mandatu župana in Sklep o imenovanju komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.  
Vsi našteti sklepi so bili objavljeni v Uradnih objavah št. 18/2022 z dne 14. 12. 2022. 
Glede poročila župana pove, da bodo odslej svetniki poročilo prejeli v tiskani obliki na dan seje. 
Povzame, da so bila razpisana nova letna javna naročila, v pripravi je celostna prometna 
strategija, v Zadružnem domu Vogrsko potekajo inštalacijska dela, dela na Jugovcu se zamikajo 
v začetek meseca februarja. Na področju poplavne ureditve je občina v pridobivanju DGD za 
gradbeno dovoljenje. Zapora ceste v ožini v Renčah je v končni fazi, dela se zamikajo zaradi 
slabih vremenskih razmer, v tem mesecu bodo izvedeni priključki za hiše. Župan povzame, da je 
bilo družbeno dogajanje v decembru pestro. Pri mlinu v Renčah je postavljena merilna naprava 
za reko Vipavo. Nadaljuje se urejanje pogorišča za Krasu, zaradi česar bodo izvedene občasne 
zapore ceste proti Temnici. Na področju razpisov za družbene dejavnosti so bila skladno s 
pogodbami izplačana sredstva.   
Celotno poročilo župana je v objavljeno kot gradivo za 2. redno sejo Občinskega sveta. 
   
 
K 3) Vprašanja in pobude svetnikov. 
 
Župan preide na tretjo točko dnevnega reda, ki obravnava vprašanja in pobude svetnikov. Naprej 
odgovori na vprašanje, ki ga je 5. 1. 2023 na občinsko upravo poslala svetnica Ava Rajh, v 
katerem sprašuje, ali je občina v okolici obrata Šampionke naročila in izvedla mejno obravnavo. 
Župan potrdi, da je občina izvedla katastrski postopek na parceli 351/3 k.o. 2319 Bukovica. 
Omenjena parcela je v lasti Sklada kmetijskih zemljišč, meji pa na občinsko parcelo. Ker sta na 
parceli dve namenski rabi, je s skladom sklenjen dogovor, da bo del centralne dejavnosti parcele 
prešel na občino, kmetijski del pa bo ostal v lasti sklada. Pobuda je bila podana s strani občine. 
Po izvedeni parcelaciji bo izvedena cenitev in ustrezen prepis parcel, skladno z načrtom ravnanja 
z nepremičnim premoženjem.  
 
Nedeljko Gregorič zanima ga vizija lastnika zemljišč Šampionke in njene okolice ter razlog za 
postavitev šotora pred objektom. 
Prosi za širšo obrazložitev o dogovoru z ministrstvom glede odvoza odpadkov pri Martexu. 
Predlaga objavo dogajanja o tej tematiki v Občinskem listu.  
Zanima ga še, zakaj stojijo dela na trasi Bukovica-Renče in kdo je odgovoren za nadzor. 

Župan pojasni, da je montažni šotor namenjen praznjenju uporabnih materialov iz objekta, 
saj je ta v slabem stanju. Nadaljnji načrti naj bi zajemali skladišče manjšega obsega, 
morebitno stanovanjsko naselje – investicije bodo pogojene z razpoložljivimi sredstvi. 
Pojasni še, da je pregled terena opravila CZ, saj naj bi se v okolico objekta dovažalo 
nevarni snovi, kar pa se je izkazalo, da gre zgolj za kuhinjska olja za odkup v Italijo. Lastnik 
načrtuje tudi sklic neformalnega sestanka s svetniki. 
Glede problematike Martexa pove, da gre za zavarovano območje: ima protipožarno 
zaščito, alarm, video nadzor, fizični nadzor. Župan je decembra na to temo obiskal  
Ministrstvo za okolje in prostor, kjer so seznanjenji s problematiko in z imenom podjetja, 
ki je tudi drugod po državi povzročilo več tovrstnih nezakonitih odlaganj odpadkov. Država 
mora pred posegom izčrpati vsa druga pravno-formalna sredstva. Stečajni upravitelj naj 
bi v tem času že pridobil ponudbe za odstranitev odpadkov, stroški bi bili kriti z naslova 
najemnin tega območja. Nova dražba čistih prostorov je načrtovana v februarju. 
Glede kanalizacije pojasni, da ima občina trojni nadzor: tehnično plat vodi Projekt d.d., kot 
bodoči upravljalec vodi nadzor tudi podjetje Vodovodi in kanalizacija Nova Gorica d.d., za 
nadzor nad kohezijskimi sredstvi pa skrbi zunanja izvajalka. Razlog za počasno izvedbo 
del je razmočen teren, nevkopani ostajajo še trije betonski jaški. Po vkopu je urejen projekt 
za asfaltacijo in podaljšanje pločnika od igral do pokopališča.  
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Aleš Furlan vpraša, ali se bo preplastila celotna trasa ceste na Vogršček, ali se bodo izvedla 
dodatna dela, kdo bo plačnik in kdaj bodo dela zaključena. 

- Župan pove, da bo del stroškov kril Kolektor v sklopu rekonstrukcije zadrževalnika, del bo 
financirala tudi občina, saj se bo uredil širši del cestišča. Zaključek del je predviden v 
juniju. Trasa bo imela urejeno inštalacijo za javno razsvetljavo, nov posip in premaz 
asfalta, vrisana bo kolesarska pot na eni strani cestišča in postavljeni novi ležeči policaji 
na že obstoječi lokaciji.  

- Aleš Furlan vpraša, kdaj bo izveden odkup zemljišča za večnamensko dvorano k.o. 
Vogrsko, parc. št. 1401. 

- Župan odgovori, da bo odkup izveden v letošnjem letu. Za točnejši odgovor bi se moral 
pogovoriti s pristojno strokovno službo. 

- Aleš Furlan zanima ga predviden rok zaključka del v Zadružnem domu Vogrsko. 
- Župan pove, da je zaključek del po pogodbi predviden v sredini februarja, zaradi dodatnih 

del je mogoč zamik za kak teden. 
- Aleš Furlan zanima ga stanje projekta »pločnik in avtobusna na Dombravi«. 
- Župan odgovori, da je v februarju načrtovan sestanek z DRSI, kjer bo usklajena 

dokumentacija za nadaljnjo objavo razpisa za izvedbo. Potrebno je tudi ustrezno 
usklajevanje s podjetjem Okroglica d.o.o., saj morajo pod cestišče umestiti ustrezen 
vodovod za zagotavljanje požarnih vod v industrijskem območju.  

- Aleš Furlan zanima ga, ali je bil izveden nakup zemljišča na območju Volčje Drage 37 za 
izgradnjo vodovoda in cestišča Doline. 

- Župan potrdi, da je bil nakup izveden v decembru. 
- Aleš Furlan vpraša, zakaj se ni odkupilo zemljišča s hišo na območju križišča Bukovica-

Renče za potrebe krožišča in pločnika. Nepremičnino naj bi kupil nekdo iz Makedonije.  
- Župan pove, da na to temo še tečejo postopki. Nepremičnino naj bi v sklopu državne ceste 

prevzel DARS, Občina ni prejela poziva za uveljavljanje predkupne pravice, zato je 
potrebno najprej preveriti ali je prišlo do nakupa ali do najema nepremičnine. Vprašljivo je 
tudi uporabno dovoljenje, saj hiša nima urejenega dovoza. 

- Aleš Furlan vpraša o stanju dnevnega centra za starejše. Zanima ga, kaj je bilo 
narejenega od nakupa bivšega dela Šampionke do danes. 

- Župan odgovori, da je bila narejena in posodobljena idejna zasnova ter da bo na pobudo 
svetnikov izvedena tudi javna razgrnitev predloga. Sledila bo priprava DGD in PZI načrtov. 

- Aleš Furlan zanima ga, kdaj bo grajeno optično omrežje v Volčji Dragi, Bukovici in na 
Vogrskem.  

- Župan pove, da je v zaključevanju pogodba s T2 za priključitev Volčje Drage in Vogrskega, 
Telekom bo povezal Bukovico. T2 mora oddati terminski in finančni plan, da ga lahko nato 
občina javno objavi, četudi ne gre za občinsko investicijo. 

- Aleš Furlan vpraša o stanju OPN-ja in kdaj bo pripravljen za obravnavo. 
- Župan pove, da bo zaradi zahtev Ministrstva za kmetijstvo 15 pobud občanov potrebno 

dopolniti. Župan bo sklical neformalno srečanje, kjer bo prisoten tudi urbanist in kjer bodo 
svetniki seznanjeni s predlogi sprememb in dopolnitev z vsebinskim delom odloka. Občina 
še vedno čaka mnenje Direkcije za vode.   

- Aleš Furlan vpraša o začetku urejanja kontejnerskih mest in koliko proračunskih sredstev 
bo namenjenih.  

- Župan pove, da so sredstva odvisna od rebalansa proračuna, ki ga bodo potrdili svetniki. 
Občina je v sodelovanju s Komunalo pripravila tri osnovne tlorise, s katerimi bo mogoče 
pridobiti gradbeno dovoljenje za ureditev kontejnerskih mest.   

- Aleš Furlan pove, da je v medijih prebral, da bo župan imenoval 2 podžupana. Vpraša o 
smotrnosti imenovanja glede na razpoložljiva proračunska sredstva, nerealizirane 
projekte preteklih let in obsežnost projekta Vodovod in kanalizacija občine. Meni, da bi 
sredstva za imenovanje drugega podžupana bila bolje namenjena za dodatno zaposlitev 
v režijskem obratu ali za nakup novega terenskega vozila. Vpraša, ali se bo župan, v 
primeru imenovanja dodatnega podžupana, odrekel dosedanjemu svetovalcu. 

- Župan pove, da o smotrnosti ne bo razpravljal. Pojasni, da o razpoložljivih sredstvih v 
proračunu odločajo svetniki.  

- Aleš Furlan se zahvali za odgovore. Poda še naslednje pobude: asfaltacija makadamske 
poti na Vogrskem od hišne številke 184 do 181, umestitev v proračun postavitev vodovoda 
do parc. št. 953/12 k.o. Vogrsko za katero je načrtovana sprememba namembnosti, 
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priprava projektne dokumentacije za razširitev namakalnega sistema na podlag vlog 
občanov, ureditev vodovoda in kanalizacije Zmajna, prenos računovodskih storitev 
krajevnih skupnosti v računovodski oddelek občinske uprave, za naslednjo sejo 
Občinskega sveta predlaga obravnavo točke za dopolnitev Poslovnika s členom, ki bi 
omogočal video in avdio snemanje občinskih sej in neposredno objavo posnetkov 
naslednji dan po seji na občinski spletni strani. 

- Župan se zahvali za pobude in pove, da se jih večina že izvaja. 
 
Borut Zorn opozori na povečano število kraj in vlomov v stanovanjske hiše na območju občine. 
Predlaga vzpostavitev kontrolnih policijskih točk in video nadzora na večjih prometnih križiščih.  

- Župan pove, da je zakonodaja o varstvu osebnih podatkov na javnih površinah 
kompleksna. Doda še, da se je sestal s predstavnico policije za naš rajon, ki se bo sestala 
tudi s krajevnimi skupnostmi in svetniki.   

 
Marko Furlan opomni na obljubo iz preteklega mandata, da bodo občinske službe pregledale 
spolzka cestišča po občini in jih nato ustrezno porezkale. Opozori na eno izmed nevarnejših - na 
poti proti Brjam na Vogrskem. Zanima ga, ali je bilo na tem že kaj urejenega.  

- Župan pove, da občina trenutno izvaja študijo celostne prometne strategije, kjer bo veliko 
predlaganega tudi na področju izboljševanja prometne varnosti.  

- Marko Furlan pove, da ker projekt vodovod Jugovec traja tako dolgo, ljudje ne verjamejo 
več, da bo sploh izpeljan. Opozori na nevarne šolske prometne poti v Dombravi, Bukovici. 

- Župan pove, da je problematika rešljiva s sprejetjem celostne prometne strategije in 
ustreznim rebalansom občinskega proračuna. 

- Marko Furlan izpostavi sklep Občinskega sveta iz leta 2007, s katerim je Občina Renče-
Vogrsko postala članica Združenja občin Slovenije. Zanima ga, zakaj župan ne seznanja 
svetnikov o tekočih zadevah ZOS. 

- Župan pove, da s strani združenja prihaja več elektronskih sporočil na dan in da jih lahko 
v vednost posreduje tudi svetnikom.  

- Marko Furlan predlaga združevanje manjših občin, kar bi se nato odražalo v bistvenem 
znižanju stroškov občinske uprave, saj meni, da to omejuje izpeljevanje drugih 
pomembnih projektov. Zanima ga, kakšen je znesek plač za občinsko upravo. 

- Župan odgovori, da je znesek jasno razviden iz proračuna, realizacije in zaključnega 
računa. 

- Marko Furlan vpraša še o projektu kanalizacije sosednje občine, ki se posledično tiče tudi 
Občine Renče-Vogrsko. Zanima ga, v kakšni fazi je. 

- Župan odgovori, da o delih v sosednjih občinah nima podatkov.  
 
Nedeljko Gregorič poda dve pobudi oziroma zahtevi s strani občanov. Opozori na javno 
razsvetljavo, ki na določenih mestih ne gori. Opozori še na začasno avtobusno postajališče, 
narejeno zaradi obvoza za izgradnjo obvoznice, kjer otroci zaradi slabega terena stopajo in čakajo 
v blatu. Predlaga rešitev s pomočjo režijskega obrata. 

- Župan pove, da je bila prošnja rešitev postajališča že podana izvajalcu del. Glede javne 
razsvetljave pove, da je bila konec decembra zaključena digitalizacija razsvetljave. Po 
občini imamo 514 svetilk, obnova sistema bi znašala 150.000 evrov, zmanjšala pa bi se 
poraba električne energije za 60%.  
 

 
K 4) Mandatna vprašanja, volitve in imenovanja (poročevalec: Viktor Trojer, predsednik 
KMVVI). 
 
Župan preide na četrto točko dnevnega reda, ki obravnava imenovanja v delovna telesa in 
imenovanja predstavnikov v zavode. Besedo preda predsedniku Komisije za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja, Viktorju Trojerju.   
 
Viktor Trojer  pove, da je KMVVI na prvi seji obravnavala predloge, podane s strani Liste za VAS, 
Združenja Skupaj, Gibanja Svoboda, SD in SDS.  
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Pred sejo komisije so potekala koalicijska pogajanja, na podlagi katerih se je oblikoval predlog za 
posamezno imenovanje. Pove, da v kolikor bo prvotni predlog potrjen, ne bo glasovanja o drugih 
predlogih.  
Povzame, da je za so za imenovanje v Statutarno pravno komisijo predlagani: Andraž Furlan, 
Nedeljko Gregorič, Aleš Furlan, Nina Mozetič in Igor Furlan. Za Odbor za gospodarstvo in 
proračun so predlagani: Urban Martinuč, Viktor Trojer, Benjamina Mikuž, Ingrid Heuffel Berginc, 
Nevo Pregelj. V Odbor za okolje in prostor so predlagani: Vinko Jarc, Borut Zorn, Marko Furlan, 
Tamara Rusjan, Rajko Lasič. V imenovanje za članstvo v Odbor za družbene dejavnosti so 
predlagani: Marko Švara, Tanja Zorn Stepančič, Stanka Abramič, Alenka Kravos, Neda Blagonja.  
 
Župan pove, da bo glasovanje na Občinskem svetu potekalo za posamezno delovno telo posebej. 
 
4.a Sklep o imenovanju Odbora za gospodarstvo in proračun. 
 
Župan pove, da bo najprej potekalo glasovanje za imenovanje v Odbor za gospodarstvo in 
proračun. Odpre razpravo. 
 
Aleš Furlan predlaga, da se Nedeljka Gregoriča imenuje namesto Ingrid Heuffel Berginc, Žana 
Krpana pa namesto Neva Preglja. 
Opozori na neenakomerno zastopanost članov po krajevnih skupnostih. 
 
Župan pove, da bo najprej podan na glasovanje predlog KMVVI. 
 
Viktor Trojer obrazloži, da je razrez imenovanja narejen tako, da odraža volilni rezultat. Poudari, 
da niso bile izključene nobene stranke in da predlog sklepa odraža politično večino sestave 
Občinskega sveta. 
 
Župan da na glasovanje sklep o imenovanju Urbana Martinuča, Viktorja Trojerja, Benjamine 
Mikuž, Ingrid Heuffel Berginc, Neva Preglja v Odbor za gospodarstvo in proračun.  
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 11 
PROTI: 3 
 

 ZA PROTI 
Urban Martinuč X   
Andraž Furlan X   
Tanja Zorn Stepančič X  
Stanka Abramič X  
Alan Rijavec X   
Tamara Rusjan X  
Vinko Jarc     X   
Viktor Trojer X  
Marko Švara X  
Marko Furlan 

 
X 

Aleš Furlan 
 

X 
Nedeljko Gregorič 

 
X 

Borut Zorn 
 

 
Benjamina Mikuž     X   
Ava Rajh X  

Sklep je sprejet. 
 
 
4.b Sklep o imenovanju Statutarno pravne komisije. 
 
Župan nadaljuje z obravnavno sklepa o imenovanju Statutarno pravne komisije. Odpre razpravo. 
Razprave ni. 
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Župan da na glasovanje sklep o imenovanju Andraža Furlana, Nedeljka Gregoriča, Aleša Furlana, 
Nine Mozetič in Igorja Furlana v Statutarno pravno komisijo. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 12 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Urban Martinuč X   
Andraž Furlan X   
Tanja Zorn Stepančič X  
Stanka Abramič X  
Alan Rijavec X   
Tamara Rusjan X  
Vinko Jarc     X   
Viktor Trojer X  
Marko Švara X  
Marko Furlan 

 
 

Aleš Furlan 
 

 
Nedeljko Gregorič 

 
 

Borut Zorn X  
Benjamina Mikuž     X   
Ava Rajh X  

Sklep je sprejet. 
 
 
4.c Sklep o imenovanju Odbora za družbene dejavnosti. 
 
Župan nadaljuje z obravnavno sklepa o imenovanju Odbora za družbene dejavnosti. Odpre 
razpravo. Razprave ni. 
 
Župan da na glasovanje sklep o imenovanju Marka Švare, Tanje Zorn Stepančič, Stanke Abramič, 
Alenke Kravos in Nede Blagonja v Odbor za družbene dejavnosti.  
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 13 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Urban Martinuč X   
Andraž Furlan X   
Tanja Zorn Stepančič X  
Stanka Abramič X  
Alan Rijavec X   
Tamara Rusjan X  
Vinko Jarc     X   
Viktor Trojer X  
Marko Švara X  
Marko Furlan 

 
 

Aleš Furlan 
 

 
Nedeljko Gregorič X  
Borut Zorn X  
Benjamina Mikuž     X   
Ava Rajh X  

Sklep je sprejet. 
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4.d Sklep o imenovanju Odbora za okolje in prostor. 
 
Župan nadaljuje z obravnavno sklepa o imenovanju Odbora za okolje in prostor. Odpre razpravo. 
Razprave ni. 
 
Župan da na glasovanje sklep, da se v Odbor za okolje in prostor imenuje: Vinko Jarc, Borut Zorn, 
Marko Furlan, Tamara Rusjan, Rajko Lasič. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 13 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Urban Martinuč X   
Andraž Furlan X   
Tanja Zorn Stepančič X  
Stanka Abramič X  
Alan Rijavec X   
Tamara Rusjan X  
Vinko Jarc     X   
Viktor Trojer X  
Marko Švara X  
Marko Furlan 

 
 

Aleš Furlan 
 

 
Nedeljko Gregorič X  
Borut Zorn X  
Benjamina Mikuž     X   
Ava Rajh X  

Sklep je sprejet. 
 
 
4.e Sklep o imenovanju Nadzornega odbora. 
 
Župan nadaljuje točko z imenovanjem Nadzornega odbora. Besedo preda predsedniku KMVVI, 
Viktorju Trojerju. 
 
Viktor Trojer pove, da je tudi ta predlog oblikovan po principu prejšnjih. Upoštevane so bile 
kontinuitete v odboru in oblikovan predlog, da se v odbor imenuje: Tomaž Fajt, Artur Fornazarič, 
Nela Pregelj, Gregor Kobal, Radovan Rusjan. Za predlog sklepa je na seji KMVVI glasovalo 4 
članov za, en je je bil proti. Komisija podaja predlog v potrditev.  
 
Župan odpre razpravo. 
 
Aleš Furlan vpraša, ali je ga Artur Fornazarič občan naše občine. 
 
Župan mu potrdi. 
 
Borut Zorn pove, da je tudi Gibanje Svoboda podalo svoj predlog za imenovanje v Nadzornem 
odboru, kandidat ni bil umeščen v predlog za obravnavno na Občinskem svetu, zato predloga ne 
bo podprl.  
 
Župan da na glasovanje sklep o imenovanju Tomaža Fajta, Arturja Fornazariča, Nele Pregelj, 
Gregorja Kobala in Radovana Rusjana v Nadzorni odbor. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 10 
PROTI: 5 
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 ZA PROTI 
Urban Martinuč X   
Andraž Furlan X   
Tanja Zorn Stepančič X  
Stanka Abramič X  
Alan Rijavec X   
Tamara Rusjan X  
Vinko Jarc     X   
Viktor Trojer X  
Marko Švara X  
Marko Furlan 

 
X 

Aleš Furlan 
 

X 
Nedeljko Gregorič 

 
X 

Borut Zorn 
 

X 
Benjamina Mikuž      X 
Ava Rajh X  

Sklep je sprejet. 
 
 
4.f  Sklep o imenovanju predstavnika v Svet zavoda LUNG. 
 
Župan preide na nadaljevanje točke, ki obravnava sklep o imenovanju predstavnika v Svet zavoda 
Ljudske univerze v Novi Gorici. Besedo preda predsedniku KMVVI, Viktorju Trojerju. 
 
Viktor Trojer povzame, da en od vloženih predlogov ni bil popoln, ker ni bilo podatka o izobrazbi. 
KMVVI predlaga, da se v Svet zavoda LUNG imenuje Ernesto Dejak Furlan.    
 
Župan odpre razpravo. 
Razprave ni.  
 
Župan da na glasovanje sklep o imenovanju Erneste Dejak Furlan v Svet zavoda LUNG. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 14 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Urban Martinuč X   
Andraž Furlan    
Tanja Zorn Stepančič X  
Stanka Abramič X  
Alan Rijavec X   
Tamara Rusjan X  
Vinko Jarc     X   
Viktor Trojer X  
Marko Švara X  
Marko Furlan X  
Aleš Furlan X  
Nedeljko Gregorič X  
Borut Zorn X  
Benjamina Mikuž     X   
Ava Rajh X  

Sklep je sprejet. 
 
 
4.g Sklep o imenovanju člana Nadzornega sveta JSMGG.. 
 
Župan nadaljuje s četrto točko dnevnega reda, ki obravnava sklep o imenovanju člana 
Nadzornega sveta JSMGG. Besedo preda predsedniku KMVVI, Viktorju Trojerju. 
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Viktor Trojer povzame, da je komisija prejela tri predloge, en izmed njih je bil formalno nepopoln. 
Komisija je soglasno podprla imenovanje Jerneja Medveščka in tak predlog podaja Občinskemu 
svetu v obravnavo. 
 
Župan odpre razpravo. Razprave ni. 
 
Župan da na glasovanje sklep o imenovanju Jerneja Medveščka za člana Nadzornega sveta 
JSMGG. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 13 
PROTI: 2 
 

 ZA PROTI 
Urban Martinuč X   
Andraž Furlan  X  
Tanja Zorn Stepančič X  
Stanka Abramič X  
Alan Rijavec X   
Tamara Rusjan X  
Vinko Jarc     X   
Viktor Trojer X  
Marko Švara X  
Marko Furlan 

 
X 

Aleš Furlan 
 

X 
Nedeljko Gregorič X  
Borut Zorn X  
Benjamina Mikuž     X   
Ava Rajh X  

Sklep je sprejet.  
 
 
4.h Sklep o imenovanju člana strokovne komisije za vrednotenje in izbor vlog JSMGG. 
 
Župan nadaljuje z obravnavo sklepa o imenovanju člana strokovne komisije za vrednotenje in 
izbor vlog JSMGG. Besedo preda predsedniku KMVVI, Viktorju Trojerju. 
 
Viktor Trojer obrazloži, da sta prispela dva predloga in da je KMVVI podprla predlog Liste za VAS, 
da v imenovanje predlaga Dragana Zorna. 
 
Župan odpre razpravo. Razprave ni. 
 
Župan da na glasovanje sklep o imenovanju Dragana Zorna kot člana strokovne komisije za 
vrednotenje in izbor vlog JSMGG. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 13 
PROTI: 2 
 

 ZA PROTI 
Urban Martinuč X   
Andraž Furlan  X  
Tanja Zorn Stepančič X  
Stanka Abramič X  
Alan Rijavec X   
Tamara Rusjan X  
Vinko Jarc     X   
Viktor Trojer X  
Marko Švara X  



 

 Stran 11 od 15  

Marko Furlan 
 

X 
Aleš Furlan 

 
X 

Nedeljko Gregorič X  
Borut Zorn X  
Benjamina Mikuž     X   
Ava Rajh X  

Sklep je sprejet. 
 
 
4.i Sklep o imenovanju predstavnika v Svet zavoda Javni zavod za turizem Nova Gorica in 
Vipavska dolina. 
 
Župan nadaljuje z obravnavo sklepa o imenovanju predstavnika v Svet zavoda Javnega zavoda 
za turizem Nova Gorica in Vipavska dolina. Besedo preda predsedniku KMVVI, Viktorju Trojerju. 
 
Viktor Trojer povzame, da je KMVVI prejela tri predloge, ena od kandidatur ni bila popolna. KMVVI 
je podprla predlog kandidata Liste za VAS, da se v Svet zavoda imenuje Gorana Miškulina.  
 
Župan odpre razpravo. 
 
Borut Zorn opozori na morebitno navzkrižje interesov, saj se podjetje kandidata ukvarja s 
podobnimi dejavnostmi.  
 
Župan poda besedo predsedniku KMVVI, Viktorju Trojerju. 
 
Viktor Trojer pove, da je v prejšnjem mandatu bil imenovan predstavnik, ki ima prav tako podjetje 
z vključeno turistično dejavnostjo, in da ni nikakršnega konflikta interesov.  
 
Nedeljko Gregorič poda vprašanje predsedniku KMVVI-ja, saj se mu zdi dikcija, da se upošteva 
politični rezultat lokalnih volitev in da se drugih (ne)strankarskih kandidatov sploh ne obravnava, 
napačna. Meni, da bi bilo potrebno glasovati o vseh podanih predlogih.  

- Župan pove, da če je prvi predlog izglasovan, bi bilo nepravilno glasovati o drugih 
predlogih. 

- Nedeljko Gregorič meni, da je takšno glasovanje napačno. 
 
Župan da na glasovanje sklep o imenovanju Gorana Miškulina v Svet zavoda Javnega zavoda 
za turizem Nova Gorica in Vipavska dolina.  
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 15 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Urban Martinuč X   
Andraž Furlan X   
Tanja Zorn Stepančič X  
Stanka Abramič X  
Alan Rijavec X   
Tamara Rusjan X  
Vinko Jarc     X   
Viktor Trojer X  
Marko Švara X  
Marko Furlan X  
Aleš Furlan X  
Nedeljko Gregorič X  
Borut Zorn X  
Benjamina Mikuž     X   
Ava Rajh X  

Sklep je potrjen. 
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4. j Sklep o imenovanju člana Sosveta za večjo varnost občanov. 
 
Župan nadaljuje z obravnavo sklepa o imenovanju člana Sosveta za večjo varnost občanov. 
Besedo preda predsedniku KMVVI, Viktorju Trojerju. 
 
Viktor Trojer pove, da KMVVI ni prejela nobene pobude in predloga. Pojasni, da kot član sosveta 
lahko kandidira samo član Občinskega sveta. Kot predsednik KMVVI je kontaktiral svetnika Aleša 
Furlana, ki je predlog k kandidaturi sprejel. KMVVI soglasno predlaga Občinskemu svetu 
imenovanje Aleša Furlana za člana Sosveta za večjo varnost občanov. 
 
Župan odpre razpravo. Razprave ni. 
 
Župan da na glasovanje sklep o imenovanju Aleša Furlana za člana Sosveta za večjo varnost 
občanov. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 14 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Urban Martinuč X   
Andraž Furlan X   
Tanja Zorn Stepančič X  
Stanka Abramič X  
Alan Rijavec X   
Tamara Rusjan X  
Vinko Jarc     X   
Viktor Trojer X  
Marko Švara X  
Marko Furlan X  
Aleš Furlan 

 
 

Nedeljko Gregorič X  
Borut Zorn X  
Benjamina Mikuž     X   
Ava Rajh X  

Sklep je potrjen. 
 
 
4.k Sklep o soglasju k imenovanju direktorja Zdravstvenega doma Zobozdravstveno           
varstvo Nova Gorica. 
 
Župan preide na predlog Sklepa o soglasju k imenovanju direktorja Zdravstvenega doma 
Zobozdravstveno varstvo Nova Gorica. Besedo preda predsedniku KMVVI, Viktorju Trojerju. 
 
Viktor Trojer pove, da se je KMVVI seznanila z imenovanjem Gorana Štekarja za direktorja  
Zdravstvenega doma Zobozdravstveno varstvo Nova Gorica. 
 
Župan odpre razpravo.  
Razprave ni. 
 
Župan da na glasovanje sklep o soglasju k imenovanju direktorja Zdravstvenega doma 
Zobozdravstveno varstvo Nova Gorica.  
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 15 
PROTI: 0 
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 ZA PROTI 
Urban Martinuč X   
Andraž Furlan X  
Tanja Zorn Stepančič X  
Stanka Abramič X  
Alan Rijavec X   
Tamara Rusjan X  
Vinko Jarc     X   
Viktor Trojer X  
Marko Švara X  
Marko Furlan X  
Aleš Furlan X  
Nedeljko Gregorič X  
Borut Zorn X  
Benjamina Mikuž     X   
Ava Rajh X  

Sklep je sprejet.  
 
 
5. Sklep o imenovanju uredniškega odbora Občinskega lista (poročevalec: Tarik Žigon, 
župan).  
 
Župan preide na peto točko dnevnega reda, ki obravnava sklep o imenovanju Uredniškega 
odbora Občinskega lista.  
Kot predlagatelj imenovanja pojasni, da je predlog oblikovan na način, da je kontaktiral doslej 
aktivne člane, upošteval je zastopanost krajevnih skupnostih in dosedanjo aktivnost pri pisanju 
člankov.  
Opozori, da je od prvotnega predloga spremenil 6. člana uredništva – namesto Anje Nikolavčič 
predlaga Jasno Živec. V uredniški odbor tako predlaga: Alenko Gregorič, Vesno Pahor, Renato 
Tischer, Ireno Rovan, Anjo Ličen, Jasno Živec, Rolanda Tischerja. 
 
Župan odpre razpravo. 
 
Aleš Furlan predlaga, da se namesto enega od Tischerjev imenuje Jožeta Ropošo, saj veliko 
prispeva za občino in dobra pozna njeno zgodovino. Meni, da bi imenovanje Ropoše pomenilo 
tudi neke vrste zahvalo za njegov dosedanji trud in delo na področju družbenih dejavnosti. 
 
Župan preveri, ali se Ropoša z imenovanjem strinja. 
 
Aleš Furlan potrdi, da je predlagani podal soglasje in da se, v kolikor bo predlog izglasovan, s 
članstvom strinja.  
 
Borut Zorn pove, da se s predlogom strinja. Predlaga, da se Ropošo umesti v prvotni seznam 
članov uredniškega odbora in da se o tem glasuje. Vpraša, ali je mogoče imenovanje osmih 
članov. 
 
Župan odgovori, da je število članov v odboru določeno z odlokom. Predlaga, da se tekom leta 
Odlok o ustanovitvi in delovanju Občinskega lista prevetri, saj je odlok nespremenjen od leta 
2007, in poveča število članov.  
Za namen usklajevanja novega predloga članov Občinskega lista prekine sejo.  
 
Prekinitev seje ob 17.21  
Nadaljevanje seje ob 17.27 
 
Župan pove, da je razprava še vedno odprta. Po njenem zaključku bo najprej izvedeno glasovanje 
o predlogu Aleša Furlana, nato bo potekalo glasovanje o končnem seznamu članov Uredniškega 
odbora. 
 
Viktor Trojer se strinja s predlogom in predlaga spremembo odloka Uredniškega odbora ter 
povečanje števila članstva v uredništvu.  
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Župan se s predlogom strinja.  
 
Nedeljko Gregorič pove, da se tudi sam strinja z imenovanjem Ropoše. 
 
Župan da na glasovanje sklep o zamenjavi člana – namesto Rolanda Tischerja se imenuje Jožeta  
Ropošo. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 15 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Urban Martinuč X   
Andraž Furlan X   
Tanja Zorn Stepančič X  
Stanka Abramič X  
Alan Rijavec X   
Tamara Rusjan X  
Vinko Jarc     X   
Viktor Trojer X  
Marko Švara X  
Marko Furlan X  
Aleš Furlan X  
Nedeljko Gregorič X  
Borut Zorn X  
Benjamina Mikuž     X   
Ava Rajh X  

Sklep je sprejet. 
 
 
Župan da na glasovanje sklep, da so v uredniški odbor Občinskega lista imenovani: Alenka 
Gregorič, Vesna Pahor, Renata Tischer, Irena Rovan, Anja Ličen, Jasna Živec, Jože Ropoša.  
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 15 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Urban Martinuč X   
Andraž Furlan X   
Tanja Zorn Stepančič X  
Stanka Abramič X  
Alan Rijavec X   
Tamara Rusjan X  
Vinko Jarc     X   
Viktor Trojer X  
Marko Švara X  
Marko Furlan X  
Aleš Furlan X  
Nedeljko Gregorič X  
Borut Zorn X  
Benjamina Mikuž     X   
Ava Rajh X  

Sklep je sprejet. 
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6. Sklep o imenovanju podžupana – informacija (poročevalec: Tarik Žigon, župan). 
 
Župan preide na šteto točko dnevnega reda, ki obravnava seznanitev svetnikov s Sklepom o 
imenovanju Marka Švare za podžupana. Za imenovanje mu čestita, zaželi mu dobrega 
sodelovanja z občinsko upravo in svetniki.   
 
Marko Švara se zahvali za zaupanje. Pove, da verjame v dobro sodelovanje v korist občank in 
občanov.  
 
 
7. Razno. 
 
Župan preide na točko Razno. Dopolni svoj odgovor na vprašanje Marka Furlana – pove, da je v 
mirenski občini predvidena graditev kanalizacije v tem mandatu.   
 
Ava Rajh poda pobudo, da svetniki namenijo sejnino osebam, ki bi jim ta sredstva lajšala 
morebitne finančne stiske.   
 
Viktor Trojer pove, da je podobno pobudo tudi sam podal pred leti in da je sejnino doniral za šolski 
sklad OŠ Renče. Meni, da je sredstva potrebno namensko določiti in obenem opozori na 
obdavčitev, v kolikor bi bilo nakazilo izvedeno neposredno na fizično osebo.  
 
Tanja Zorn Stepančič pove, da je težko priti v stik z osebami, ki so resnično potrebni denarnih 
sredstev, zato predlaga nakazilo preko humanitarnih organizacij.  
 
Ava Rajh predlaga, da se tudi tokrat ubere takšno pot. 
 
Župan pove, da občina z dobrodelnimi sredstvi sodeluje z Rdečim križem in s Karitasom. 
 
Andraž Furlan pove, da je Društvo mladi Renče-Vogrsko sodelovalo z Vrabčkom upanja in za 
Metko zbralo 11.000 evrov. 
 
Ava Rajh opozori na posodobitev seznama občinskih svetnikov za novo mandatno obdobje na 
spletni strani občine. 
 
 
 
Seja občinskega sveta je bila zaključena ob 17.39 uri. 
 
 
 
 
Zapisala: Hana Šuligoj 

 
 
 

________ 
Predsedujoči 
Tarik Žigon 
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